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ÚVODNÍ SLOVO
ŘEDITELKY a ZAKLADATELE

NADAČNÍHO FONDU MODRÁ RYBKA
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Rok 2024 byl rokem přelomových rozhodnutí.
Potýkali jsme se s otázkou finanční stability a dospěli 
jsme k závěru, že je nezbytné pracovat na vícezdrojovém 
financování.
Za jedenáct let existence Modré rybky jsme ušli dlouhou 
cestu. Máme za sebou mnoho práce a můžeme 
nabídnout skutečně hodnotné aktivity — jen se je 
musíme naučit lépe prezentovat.
Velkou radost mi udělalo, když si naší práce všimla 
manželka prezidenta, paní Eva Pavlová, a nabídla nám 
záštitu nad konferencí, kterou budeme pořádat
na Pražském hradě. V roce 2024 jsme s přípravami začali 
a už teď se těším, až v roce 2025 tuto výjimečnou akci 
zhodnotíme.
Tento rok byl také rokem hrdinství — doslova.
S projektem „Hrdina za každé situace“ jsme navštívili 
školy ve Středočeském a Ústeckém kraji, malé i velké. 
Potkali jsme mnoho inspirativních pedagogů a úžasných 
dětí. Pokračovali jsme také v propojování generací. 
Uspořádali jsme několik seminářů pro seniory a mám 
radost, že v rámci našich programů můžeme aktivně 
podporovat mezigenerační solidaritu.
Jsem vděčná, že mám kolem sebe tolik skvělých lidí —
ať už jsou to kolegové z týmu Modré rybky, dobrovolníci, 
nebo ti, kteří nás podporují finančně.

Přeji vám krásné dny,
Lucie Lišková, ředitelka

V letošním roce 2024 se opět potvrdilo, že 
základem existence našeho fondu, jsou lidé. 
Každá menší neziskovka se potýká s mnoha 
problémy. Od financování až po personální 
zajištění akcí a chodu samotného fondu. 
Kdybychom neměli kolem sebe tak nadšené
a skvělé spolupracovníky, nikdy bychom 
nemohli realizovat akce, které jsme si 
vymysleli. 
Především tedy bych rád poděkoval jim. 
Lucie, Hedvika a Andrea, to jsou pevné pilíře 
NF Modrá rybka. 
Rok 2024 byl složitý a celková situace
a atmosféra kolem neziskového sektoru není 
optimální. Modrá rybka přes všechny 
komplikace stále pluje a já jsem rád.
Je před námi velká konference na Hradě
i každodenní práce. 
Těším se na to a věřím, že se podaří náš NF 
posunout opět o kousek dál. 
Pavel Anděl, zakladatel NFMR



DEMOKRACIE VĚC SPOLEČNÁ – pokračuje

Jde o projekt, který sdružuje několik aktivit, které jsou
určené mladým lidem ve věku 12–17 let (nevoliči).
Projekt podporuje občanské vzdělávání na školách, ale
i mimo ni. Vytváříme programy, které mohou
pedagogové zařadit do výuky a zážitkovou formou
zatraktivnit výuku předmětů „Výchova k občanství“
nebo „Základy společenských věd“. V rámci tohoto
projektu pořádáme Dnes jsem jako…

Dnes jsem jako poslanec – mladí mají možnost si
na jeden den vyzkoušet práci poslance v Poslanecké
sněmovně v hlavním jednacím sále. Za přítomnosti
poslanců projednávají usnesení nebo zákony na dané
téma a zkouší si prosadit svůj nebo kolektivní názor.
Výstupem je přijaté usnesení nebo úprava části
zákona, a to je předáno poslancům. Poslanci
s mladými diskutují nad tématem a vysvětlují svoje
postoje. Již 14. studentská konference „Dnes jsem
jako poslanec“ na téma: 20 let jsme součástí
Evropské unie pod laskavou záštitou předsedkyně PSP 
ČR Markéty Pekarové Adamové, ministryně Heleny 
Langšádlové, ministra Marka Výborného,  
místopředsedkyně PSP ČR Olgy Richterové a poslanců 
Marka Bendy, Jana Berkiho a Matěje Ondřeje Havla, 
který se konal dne: 25. 3. 2024. Účastníci měli
možnost hovořit s odborníky na dané téma. Po
poutavé debatě a hlasování bylo přijato závěrečné
usnesení.

PROJEKTY V ROCE 2024
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Dnes jsem jako poslanec a Dnes jsem jako senátor:
Obou projektů se zúčastnilo celkem 530 mladých, 32 pedagogů,

12 odborníků a 11 politiků.

Patnáctá studentská konference „Dnes jsem jako
poslanec“ se konala dne: 4. 11. 2024 k aktuální
problematice: Svoboda médií pod laskavou
záštitou ministra Marka Výborného, 
místopředsedkyně PSP ČR Olgy Richterové, 
poslankyně Heleny Langšádlové
a poslanců Marka Bendy, Jana Berkiho a Matěje 
Ondřeje Havla. Po výměně argumentů a debatě byl
přijat návrh zákona.
Dnes jsem jako Senátor – je podobné schéma jako
předcházející. Simulace jednání vrcholných politiků
v autentickém prostředí rozvíjí kritické myšlení,
argumentační schopnosti a vyžaduje pečlivou
přípravu u všech účastníků. Do projektu
zařazujeme i školy z vyloučených lokalit. Děkujeme
za spolupráci MHMP
V Senátu jsme dne 5. 4. 2024 uspořádali
studentskou konferenci „Dnes jsem jako
senátor“ na téma „25 let jsme součástí NATO“
pořádanou s laskavou záštitou místopředsedy 
Senátu Parlamentu ČR Ing. Tomáše Czernina. 



TO JE HLÍNA
 20. ročník charitativní dětské umělecké přehlídky
s názvem: „TO JE HLÍNA“

Velmi nás těší a vážíme si udělené laskavé záštity první 
dámy Evy Pavlové i předsedkyně Poslanecké 
sněmovny ČR Markéty Pekarové Adamové. Téma pro 
tento významný ročník: " Pestrý svět kolem nás aneb 
kolik podob má naše planeta“. Vystavovali jsme v 
Jindřišské věži, v samotném centru Prahy. Dále s 
laskavou záštitou poslankyně Martiny Ochodnické v 
atriu Poslanecké sněmovny. Následně v divadelním 
sále Malostranské besedy se konalo Slavnostní udílení 
cen. 
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Celkem: 20 dílen, 150 
výtvarných děl.

Kulturní program během slavnostního aktu skvěle 
zajistila kapela Tam Tam Batucada, která přispěla 
k povznášejícímu pocitu oceněných. Během 
slavnosti byli mladí umělci z mateřských i 
základních škol, ZUŠek, nízkoprahů, dětských 
domovů a zájmových kroužků postupně vyhlášení 
a představeni publiku.



SEMINÁŘE PRO SENIORY

Seminář pro seniory s poslankyní Ninou Novákovou, 
Petrou Pelcovou ze „Zvol si info“ a scénáristou Janem 
Drbohlavem na téma „Mediální gramotnost a aktuální
dezinformace ohrožující společnost“ se konal
v Malostranské besedě v Praze dne 23. 9. 2024. 

STÁNEK NA PRAGUE HARLEY DAYSODBORNÝ SEMINÁŘ

Seminář o problematice: Dějiny jak je neznáme na 
semináři vystoupí: doc. Mgr. Jaroslav Šebek, Ph.D., 
DSc. a prof. PhDr. Olga Lomová, CSc a zástupce 
Zástupce Evropské komise.  
Akce se konala dne 7. 10. 2024 v Evropském domě. 
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V roce 2024 jsme se již po třetí zúčastnili festivalu
Prague Harley Days, kde jsme měli pro návštěvníky
připravené handmade výrobky k zakoupení
z našeho charitativního obchůdku. Nejmenší
návštěvníci v našem stánku tvořili náramky a
školáci měli možnost se začíst do našich komiksů.

DĚTSKÝ DEN NA PRAŽSKÉM HRADĚ

V roce 2024 jsme se již po druhé zúčastnili
dětského dne na Pražském hradě, kde jsme měli
pro návštěvníky připravené tvoření, zdobení
perníčků, handmade výrobky k zakoupení z našeho
charitativního obchůdku. Nejmenší návštěvníci v
našem stánku tvořili náramky a školáci měli
možnost se začíst do našich komiksů.



HRDINA ZA KAŽDÉ SITUACE

Interaktivní seminář na téma „Hrdina za každé situace“, aneb jak zvládat zátěžové situace a jak o nich učit.

Seminářem provázeli odborníci z různých profesí – hasič, zdravotník a válečný veterán – kteří sdíleli své
zkušenosti a praktické rady.

Díky podpoře Ministerstva obrany jsme letos s projektem Hrdina za každé situace navštívili Středočeský a Ústecký
kraj. Celkem jsme zavítali do pěti škol – v Teplicích, Horních Beřkovicích, Roudnici nad Labem, Dobřichovicích a
Zdibech. Program jsme realizovali na základních školách, středních odborných školách i gymnáziích.

Děkujeme také redakci Zpráviček České televize za natočení krásné reportáže.
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Celkem jsme proškolili 26 tříd, cca 780 dětí a mládeže a 30 pedagogů.



CHARITY SHOP
 Je charitativní obchůdek, který prodává výrobky
s příběhem. Pomáhá realizovat projekty NADAČNÍHO 
FONDU MODRÁ RYBKA. Každé dílo, výrobek má
za sebou příběh dítěte, ženy seniorky, matky nebo 
babičky. 100% zisku náleží NADAČNÍMU FONDU 
MODRÉ RYBKY.

ADVENTNÍ TVOŘENÍ 
V KrisKros café v Brandýse nad Labem jsme uspořádali tradiční adventní tvoření a společně vyrobili krásné adventní 
věnce.  Ve Zdibech proběhly dvě tvoření se seniory a rodiny s dětmi a v Praze jedno tvoření dětí. 
Letošní výtěžek z tvoření adventních věnců jsme se rozhodli věnovat sestrám karmelitkám na dostavbu kláštera
v Drastech. 
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Celkem jsme uspořádali 4 tvoření. Výtěžek 7 000 Kč.



SPRÁVNÍ RADA:

Pavel Anděl - předseda správní rady
Marie Kolářová  - členka správní rady
Filip Musil - člen správní rady

Revizor
Pavla Hofmanová
Od prosince 2024 Peter Weiss

Účetní
Pavla Hofmanová

Ředitelka
Lucie Lišková

NEZISKOVÉ ORGANIZACE, NADACE A 
PŘÍSPĚVKOVÉ ORGANIZACE SE KTERÝMI 
JSME SPOLUPRACOVALI V ROCE 2024

MHMP
Evropská komise
SHM Klub Praha a Zdiby, z.s.
Kancelář Poslanecké sněmovny ČR
Kancelář Senátu ČR
Hestia

PERSONÁLNÍ SLOŽENÍ 
NADAČNÍHO FONDU

JEDNOTLIVCI -PODPOROVATELÉ, 
DOBROVOLNÍCI

Taťána Lejdarová
Marcela Svobodová
Andrea Malá
Jan Malý
Jan Pánek
Hedvika Pánková Nejedlá
František Ptáček
Lucie Lišková
Lubomír Liška
Peter Weiss
Rozálie Andělová.
Pavel Anděl
Hana Andělová
Kris Kros Kavárna
Jana Sochůrková
Manželé Vystrčilovi
Manželé Kolářovi
Helena Langšádlová
Marek Benda
Marek Výborný
Mariana Čapková
Marie Kolářová
Lucie Dolfi
Magistrát hl. města Prahy
Webglobe,s.r.o.

VELICE SI VÁŽÍME A DĚKUJEME
NAŠIM PŘÍZNIVCŮM, DOBROVOLNÍKŮM

A PODPOROVATELŮM ZA JEJICH PODPORU
FINANČNÍ, MATERIÁLNÍ, PRACOVNÍ A DUCHOVNÍ.
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NADAČNÍ FOND MODRÁ RYBKA
Kobyliské nám. 6, Praha 8, 182 00

Telefon +420 737 181 484
E-mail: nfmodrarybka@gmail.com

http:/www.modrarybka.eu
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